
Baby Hair Clipper User’s Guide
婴儿吸发理发器使用说明书

感谢您购买我们的产品。请在使用前详细阅读此说明书，阅读后请
小心收藏，以便日后查阅。图片仅供参考，产品以实物为准。

Thank you for purchasing our products. Please read this manual 
carefully before using it, and please keep it carefully after reading 

it for future reference. The pictures are for reference only, the 
actual product shall prevail.
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安装方法：

把定位梳（所需长度朝上）对准到头边的卡槽，先套紧一边，

再套紧另一边，听到“咔哒”即可。

卸下方法：

用手指将定位梳其中一侧的扳扣轻轻向外拉开，即可取下，

请勿硬拉梳齿，以免损坏

关上开关，用拇指按住刀头的刀
齿部位，沿箭头所示方向用力推
出，即可卸下刀头。
避免刀头跌落摔坏，拆卸时请托
住刀头。

*使用定位梳可以避免操作失误，导致头发过薄，并能有效控制

 发型整体厚薄。使用前，最好先洗干净头发并吹干，然后用梳

 子充分梳理头发，如有凝结部位，请先把凝结部位剪切掉。

*如头发有脏污或有异物会缩减刀头寿命。

将刀头连接A处放入机身卡槽B处

对准后，用力按下刀背，直到听到“咔哒”一声。

注意事项
陶瓷刀片易摔碎，装取时请小心轻拿轻放；若陶瓷刀片破损，可能
导致夹头发或者刀片无法转动，请及时更换刀头。请定期为刀片消
毒，以保证剃发卫生。
请在使用前查看本产品是否完整，如有破损请停止使用。
使用、清洁完刀片后，请将刀片放置在儿童触及不到的地方，以免
发生意外。
请勿让孩子独自使用本产品。

用清洁刷扫去粘在刀头上的发屑。清理卡在上下刀片缝隙间的发屑，
如箭头方向按下刀架压柄，用毛刷清理刀片缝隙间的发屑。

注意事项
切勿拆下刀头上的弹簧，否则可能导致刀头无法复原而报废。
每次使用完，务必取下刀头，清洁刀头表面以及刀片缝隙间的碎发
以免影响刀头的锋利度。若用水清洗，请擦干刀头，以免刀头弹簧
生锈。每次清洁完，请滴加润滑油进行保养。

圆圈所指示为滴加润滑油位置，即上下刀片摆动摩擦处。

滴完后，按住动刀架来回拨动，使润滑油均匀润滑刀头。

注意事项
刀头的使用寿命与使用频率、修剪发质及保养情况有关；及时更换已
磨损的刀头，可有效避免夹头发的现象发生；更换时，请咨询我厂代
理商和维修服务点，请勿使用其他厂商不匹配的刀头；使用过程中，
刀头可能略微发热，属于正常现象，不影响正常使用。

将USB充电线电源接口插入机身
温馨提示：初次购买新产品，使用前请充电！
用标配外的5V充电器务必确认电流为1A，方可充电。

确认机器在关闭状态下，将USB充电器插入电源插座。（USB充电线
可插入带USB接口的插座、手机充电器、台式电脑、笔记本电脑、移
动电源等）

三个指示灯从上到下分别为理发指示灯、吸发指示灯和充电指示灯。
充满-绿灯；充电中-红灯常亮；电量低-红灯闪烁。

问题1：产品修剪效果不均匀
可能的原因：1.产品在头发上推动时没有触碰头皮。
                  2.您在湿发上使用本产品。
                  3. 
                  4.您只向一个方向移动产品。
                  5.梳齿未正确安装到修剪部件上。
问题2：按下开/关按钮，产品不工作
可能的原因：充电电池电量耗尽。

本产品只适用于修剪头发，请勿用于其他用途；禁止修剪正在烫染或
潮湿未干的头发，以免夹伤。

*手湿时，请勿插拔电源，否则会有漏电的可能。
*注意不要用力拉扯电源适配线，否则可能引起漏电，短路或火灾；
 如电源适配器损坏，请立即停止使用并及时更换。
*本产品及附属品不是玩具，请将配件放置在儿童触及不到的地方，
 以免发生意外。
*请使用原装电源适配线充电，本产品电源适配线不能用于其他型
 号，以免引起意外。
*本品可以在打开的水龙头下清洗。

为满足《电器电子产品有害物质限制使用管理办法》要求，以下提供
的是电器产品部件名称及可能含有的有害物质信息。

表示该有害物质在该部件所有均质材料中的含量均在GB/T 26572
规定的限量要求下。

表示该有害物质至少在该部件的某一均质材料中的含量均在GB/T 
26572规定的限量要求。

备注：所有在中国区销售的电器电子产品必须标有环保使
用期限标识。
该标识期限（10年），为产品在正常使用情况下其有害物
质或危险物质不会泄露，而不是保证产品的使用性能期限。

感谢您的使用，期盼我们的服务能继续给您和您家人的生活带来
方便和快乐！
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产品介绍

开/关机器

定位梳

1.技术参数

额定功率：5W

电源方式：充电式

充电器：输入：AC100~240V 50/60Hz

            输出：5.0V   1000mA

执行标准：GB 4706.1  GB4706.9

2.技术特性

    安全刀头

专用刀头，肌触面特殊R圆角处理，不划伤皮肤。

    低噪音，低震动

低噪音马达，轻音舒适。

    防水设计

防水设计，机身可水洗。

    充电器

全球通用电压，输入端短路保护5V输出，带USB充电接头。

    拆分式刀头

可拆卸刀头设计方便清理碎发。

    定长梳套辅助

配合多个定长梳套，轻松修剪各种长度头发。

1.定位梳说明

使用定位梳，可固定修剪相对应长度的毛发；

2.定位梳装卸 刀头装卸 刀头清洁与保养

1.刀头分类与特点

陶瓷刀头：耐磨，锋利度高       不锈钢刀头：韧性好，防撞击

2.刀头拆卸

3.刀头安装

2.刀头润滑

机身清洁与保养

用清洁刷扫去机身刀头安装槽内的发屑；可用水清洗机身；

清洁机身后，请用干抹布擦干机身，装上刀头存放。

请勿用汽油、酒精、天那水或其他有腐蚀性的化学试剂擦拭机身。

请勿擅自拆装或维修本品，如需维修请与维修点联系。

插电/充电使用

AC220V

电脑

充电宝

故障排除

注意事项

本表格依据SJ/T 11364的规定编制

理发指示灯 

吸发指示灯 

充电指示灯 

AC220V

Computer

Power Bank

Barber indicator

Suction indicator light

Charging indicator

委托商：宁波雨茉母婴用品有限公司
Licensor:Ningbo Yumo Baby Supplies Co.,Ltd
地   址：浙江省宁波市鄞州区金源路528号
Address:No.528,Jinyuan road,Yinzhou,Ningbo,China
生产商：亿森（宁波）电器有限公司
Manufacturer:Yeasum (Ningbo) Electric Appliance Co.,Ltd
地   址：浙江省宁波市鄞州区金源路528号
Address:No.528,Jinyuan road,Yinzhou,Ningbo,China

非保修范围
使用不慎或错误和人为导致的损坏；
未授权维修人员不当的处理与私自改装造成的故障；
购买后因意外从高处掉落引起的损坏与故障；
雷击或其他因供电电压异常所引起的故障；
为遵循本说明书所列注意事项所造成的故障；
不可抗力自然灾害引起的损害与故障；

保修卡

Warranty CardProduct Description
1. Technical parameters
Rated power: 5W
Power supply method: rechargeable
Charger: Input: AC100~240V 50/60Hz
             Output: 5.0V   1000mA
Executive standard: GB 4706.1 GB4706.9

2. Positioning comb loading and unloading Tool head loading and unloading Blade cleaning and maintenance Body cleaning and maintenance

Troubleshooting

Precautions

Problem 1: Product trimming is uneven
Possible reasons: 1. The product does not touch the scalp when pus
-hed on the hair.2. You use this product on wet hair. 3. When the bat
-tery is low, trimming performance will decrease.4. You only move the 
product in one direction. 5. The comb teeth are not properly attached 
to the trimming unit.
Problem 2: Press the on/off button, the product does not work
Possible cause: The rechargeable battery is exhausted.
Do not use this product for other purposes; no trimming damp wet hair.

*Do not plug or unplug the power supply when your hands are wet.
*Be careful not to pull the power adapter cable hard, if the part is 
  damaged, please stop using it immediately and replace it.
*Please keep the accessories out of the reach of children.
*Please use the original power adapter cable to charge.
*This product can be washed under an open faucet.

Insert the power port of the USB charging cable into the body
Reminder: When purchasing a new product for the first time, please 
charge it before use!
When using a 5V charger other than the standard one, make sure t
hat the current is 1A before charging.

Provided below are the names of electrical product parts and inform
-ation on the hazardous substances they may contain.

This form is prepared according to the provisions of SJ/T 11364
Indicates that the content of this hazardous substance in all homog
-eneous materials of this part is in GB/T 26572 within the prescribed 
limits.
Indicates that the content of the hazardous substance in at least 
one homogeneous material of the part is within GB/T 26572 limit 
requirements.

Non-warranty coverage
Inadvertent use or error and man-made damage;
Failures caused by improper handling and unauthorized modification by 
unauthorized maintenance personnel;
Damage and failure caused by accidental falling from a height after purc
-hase;
Lightning strike or other faults caused by abnormal supply voltage;
Malfunctions caused by following the precautions listed in this manual;
Damages and malfunctions caused by force majeure natural disasters;

Thank you for your use, and we look forward to 
our services to continue to bring you and your 
family's life.Convenient and happy!

Note: All electrical and electronic products sold in China must 
be marked with environmental protection. Marked with a deadline.
The labeling period (10 years) is for the harmful substances of the 
product under normal use quality or hazardous substances will not 
leak, rather than guaranteeing the performance period of the product.

Make sure the machine is turned off and plug the USB charger into 
a power outlet. (USB charging cable Can be plugged into sockets 
with USB ports, mobile phone chargers, desktop computers, laptops, 
mobilepower supply, etc.)
The three indicators from top to bottom are the haircut indicator, the 
hair suction indicator and the charging indicator. Fully charged - gre
-en light; charging - red light is always on; low battery - red light flashing.

Plug/Charge Use

Use a cleaning brush to remove hair flakes; after cleaning the body 
with water, please dry the body with a dry cloth and install the cutter 
head for storage.

Do not wipe the body with gasoline, alcohol, tena or other corrosive 
chemicals.
Do not disassemble or repair this product without authorization, if you 
need repair, please contact us.

2. Tool head lubrication

Add lubricating oil to the circle, swing friction.
Precautions
The service life of the cutter head is related to the frequency of use, 
hair trimming and maintenance; timely replacement has been.Worn 
cutter head; when replacing, please consult us, do not use the cutter 
head that does not match other manufacturers; the cutter head may 
be slightly hot, which is normal.

Use a cleaning brush to remove hair flakes,Press the handle of the 
knife holder in the direction of the arrow, and use a brush to clean 
the hair chips between the gaps of the blades.
Precautions
Do not remove the spring on the cutter head, otherwise it may cause 
the cutter head to be irreversible and scrapped.
After each use, clean the surface of the cutter head and the hair 
between the blades.If cleaning with water, please dry the cutter head 
to prevent the cutter head spring from rusting. Please add lubricating 
oil for maintenance.

2. Disassembly of the cutter head

3. Tool head installation

Put the connection A of the cutter head into the slot B of the fuselage
Once aligned, press firmly on the back of the blade until you hear a 
"click".

Precautions
The ceramic blade is easy to break, so please handle it with care; 
if the ceramic blade is damaged, it may.If the hair is caught or the 
blade cannot be rotated, please replace the blade in time. Please 
clean the blade regularly.Toxic to ensure shaving hygiene.
Please check whether the product is complete before use, if it is 
damaged, please stop using it.After using and cleaning the blade, 
keep the blade out of the reach of children to avoid accident.
Do not let children use this product alone.

1. Classification and characteristics of cutter heads
Ceramic cutter head: wear-resistant, high sharpness 
Stainless steel cutter head: good toughness, anti-collision

Turn off the switch and hold the knife 
on the blade with your thumb Tooth 
part, push firmly in the direction indic
-ated by the arrow out to remove the 
cutter head.Hold the blade.

Installation method:
Align the positioning comb (with the required length upwards) to the 
card slot on the head, and tighten one side first.
Tighten the other side again and hear a "click".

How to remove:
Use your fingers to gently pull the pull button on one side of the 
positioning comb outwards to remove it.
Do not pull the comb teeth hard to avoid damage

*Using the positioning comb can avoid operation mistakes, resulting 
in thin hair, and can effectively control ,The overall thickness of the 
hairstyle. Before use, it is best to wash and blow dry your hair, then 
use a comb Thoroughly comb the hair, if there is a condensation part, 
please cut off the condensation part first.
*Dirty hair or foreign objects will shorten the life of the cutter head.

Turn the machine on/off

Positioning comb

Press and hold for 1.5 seconds to switch the machine on and off
Short press to turn off/on the suction function

1. Description of positioning comb
Using the positioning comb, the hair of the corresponding length 
can be fixed and trimmed;

2. Technical characteristics
     Safety head
Special cutter head, special R rounded corner treatment on the 
muscle contact surface, does not scratch the skin.
     Low noise, low vibration
Low noise motor, soft sound and comfortable.
     Waterproof design
Waterproof design, the body can be washed.
     Charger
Universal voltage, input short circuit protection 5V output, with 
USB charging connector.
     Split cutter head
The detachable head is designed for easy cleaning of broken hair.
     Fixed length comb cover
Combine with multiple cut-to-length comb covers to easily trim all 
lengths of hair.
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